

元智大學 工業工程與管理研究所

博士班進階考試申請表

PhD Advanced Examination Application Form

Industrial Engineering & Management Department, Yuan Ze University

申請日期： 年 月 日
Applied Date _____ Year Month Day

學 號：
Student ID Number _____

學生姓名：
Student Name _____

審查委員姓名（正楷） _____
Committee Member Name (Print)

審查委員姓名（正楷） _____
Committee Member Name (Print)

指導教授簽名： _____
Advisor Signature

★進階考試：

必、選修課程修畢暨通過基礎資格考試後方得提出進階考試申請，進階考試相關規定：
Student is required to complete the Fundamental Qualifying Exam and the course requirements before applying for the Advanced Exam which rules are as follows:

1. 博士班研究生應於入學四年內(不含休學期間)通過進階考試。
PhD students should complete the Advanced Examination within the first 4 academic years (not including temporary leaves).
2. 進行進階考試前，博士班研究生必須繳交「博士生進階考試申請表」。
Prior to the Advanced Examination, the student must turn in the Application Form of the PhD Advanced Examination.
3. 博士班研究生以口頭或/及書面方式進行報告，並由系上老師至少三名(含指導教授)組成委員會，其中至少三分之一應為副教授職級以上教師，委員依個人專長及要求出題進行測驗。
In accordance with the specialty and requests of dissertation committee members, the examination may be conducted in written, oral or both formats. The committee must be comprised of a minimum of three members (include the dissertation advisor), at least 1/3 of which should be associate (or above level) professor.
4. 通過基礎資格考試及進階考試者，為博士候選人。
Upon completions of the Fundamental Qualifying Exam and Advanced Exam, the student becomes a PhD candidate.